
.ZAPISNIK   SEJE SVETA STARŠEV  OŠ JURŠINCI, 28. 5.  2024 

 

Prisotnost: glej listo prisotnosti 

                  

Opravičeno odsotni:  

Neopravičeno odsotni: Irena Mikl, Eva Lovrec in Tjaša Rudolf Novak 

 

Dnevni red: 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje.  

2. Potrditev cen delovnih zvezkov za šolsko leto 2024/25. 

3. Obravnava in sprejem Pravil šolske prehrane. 

4. Razno. 

 

Ga. predsednica  Vesna Krampelj je predstavila dnevni red.     

 

Člani SS so  soglasno potrdili dnevni red.   

 

K 1  

 

Ga. predsednica  je prebrala zapisnik zadnje seje  Sveta staršev. 

Člani Sveta staršev so  soglasno sprejeli zapisnik zadnje seje. 

 

K 2   

 G. ravnatelj je predstavil   seznam delovnih zvezkov. 

 

SKLEP: Z dvigom rok so cene DZ potrdili.  Priloga 

 

K 3 

 

G. ravnatelj je predstavil Pravila šolske prehrane, povedal je, da smo jih že obravnavali, da pa 

jih sedaj potrjujemo.  

 

Ga. Andreja Štumberger je vprašala glede deljenja prehrane. Če učenci želijo več hrane, se jim 

ponudi, je povedal ravnatelj. 

 

G. Urban Slodnjak je vprašal ali imamo javni razpis za prehrano. G. ravnatelj je povedal, da  

ne, ampak imamo javno naročilo. Želimo, da je prehrana čim bolj ekološka in lokalna.                        

 

SKLEP: Z dvigom rok so potrdili Pravila šolske prehrane 

 

K 4   

   

Ga. Mihaela Rakuša je vprašala glede spremembe šolskih prevozov, ki so bili spremenjeni in 

starši niso bili obveščeni. G. ravnatelj je povedal, da so spremembe  res bile, ampak je Arriva 

začela  voziti dva dni prej  kot je  bilo dogovorjeno in kot so bili obveščeni starši. Sprememba 

je bila v tem, da so tisti učenci, ki so šli po relaciji prvi na avtobus  potem tudi prvi  odšli domov.   

 

Ga. Andreja Štumberger je vprašala zakaj otroci  1., 2. in 3. razreda ne naredijo domačih nalog 

v šoli. G. ravnatelj je povedal, da  učenci, ki prihajajo v jutranje varstvo in imajo potem pouk, 



rabijo  po pouku nekaj sprostitve po tolikih urah pouka, da pa si delajo domače naloge. Nekateri 

učenci odidejo prej in si ne naredijo domačih nalog.   

G. ravnatelj je povedal, da se za naslednje šolsko leto uvajajo novosti -  RAP, kjer bo nekaj 

sprememb za katere se še čakajo navodila. 

Ga. Vesna Krampelj je vprašala, kako to, da je bilo toliko bolniških odsotnosti in da 

nadomeščajo učitelji drugih predmetov. G. ravnatelj je povedal, da se na odsotnost bolniške 

zaposlenih ne more vplivati, da pa nadomeščajo učitelji, ki jih lahko razporedi.  Povedal je tudi, 

da v primerjavi s prejšnjim letom ni toliko bolniških odsotnosti.     

 

 

Ga. Sandra Munda je  pohvalila vzgojiteljice in pomočnice vzgojiteljic vrtca  za  zelo lepo 

prireditev  Otroci sveta. 

  

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                  Predsednica Sveta staršev: 

Helena Bezjak                                                                           Vesna Krampelj  


